
Griffie 

  

Van: e r 

Verzonden: maandag 30 oktober 2023 22:40 

Aan: !Raadsleden 

Onderwerp: Stationsliften 

(geanonimiseerd)

Geachte raadsleden, 

Tot mijn verbazing lees ik met regelmaat dat de liften op het station buiten werking zijn en diverse 

Woerdenaren stranden op het perron. Zij willen als iedere andere inwoner zonder poespas 

thuiskomen, maar dat lijkt teveel gevraagd. De liften zijn oeroud en zijn nodig aan vervanging toe. Ze 

zijn regelmatig defect en reparatie duurt telkens enorm lang. De alternatieven waar ze mee te maken 

krijgen zijn omreizen en hopen dat de andere lift het wel doet en/of op een ander station een speciale 

taxi inschakelen. Beide opties kosten veel tijd en maken het leven van deze mensen een stuk 

moeilijker. Zo is er een minderjarige jongen die elke dag naar school moet maar op sommige dagen 

helemaal niet op school komt of veel te laat. Het zou toch een godszonde zijn als hij zijn school niet 

haalt en het schooljaar opnieuw moet doen met dezelfde problemen? Ik hoop dat u allen in actie 

komt en samen besluit dat de gemeente hier toch echt initiatief moet tonen. 

Met vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)


